
Vragen VVD 11 december 2018 
 
1. Vindt u dat leerlingen die op dit moment door het SMW op school worden 
opgevangen en door deze zorg niet doorverwezen hoeven te worden naar een 
opvoedondersteuner, ook zorg is waarvoor de gemeente verantwoordelijk voor is? 
Zo ja, om hoeveel situaties gaat dit dan per jaar? 
Zo nee, gaarne toelichting. 
 
Nee. 
De onderwijs gerelateerde ondersteuning is de opgave voor het Commanderij College zelf. 
Hiervoor is passend onderwijs bedoeld en niet de Jeugdwet. 
 
2. Bent u niet bang dat door het schappen van de subsidie schoolmaatschappelijk 
werk de caseload voor opvoedondersteuners veel hoger gaat worden omdat de 
leerlingen die in het verleden niet werden doorverwezen (zorgvangnet op school), in 
2019 (tgv het schrappen van de subsidie) wel direct worden doorverwezen? Graag ook 
toelichting op uw reactie. 
 
Nee. 
Ook zien wij geen reden voor een grote toename aan zorgvragen voor de 
opvoedondersteuners gezien het functionerende zorg netwerk dat nog steeds op school 
functioneert vanuit passend onderwijs zoals de intern begeleiders, en de zorgteams waarbij 
de opvoedondersteuners al zijn betrokken.  
 
3. Bent u bereid de raad in 2019 per kwartaal te informeren hoeveel leerlingen van het 
Commanderij College uit Gemert Bakel doorverwezen worden naar 
opvoedondersteuners? 
 
Nee. 
Wij informeren u in hoeverre het college er in slaagt binnen de budgetten de jeugdwet uit te 
voeren via de planning en control cyclus. De omvang van het aantal cliënten kunt u volgen 
via de kwartaal rapportage van de GR Peelgemeenten. Verder heeft de wethouder op dit 
moment in afstemming met het Commanderij College gesprekken over de nieuwe 
werkafspraken.  
 
3b. Is er recent een arbeidsovereenkomst aangeboden c.q. is er een toezegging 
gedaan aan een opvoedondersteuner hierover? 
Zo ja wanneer is deze toezegging gedaan c.q. wat is de ingangsdatum van het 
contract. 
 
Nee. 
Het afgelopen jaar zijn alle jeugdprofessionals voorzien van een dienstverband bij de 
gemeente,  1 payrol dienstverband en 1 GGZ-specialist via een ZZP-constructie. De omvang 
van de formatie is daarbij niet toegenomen.  
We hebben géén formatie extra toegekend voor SMW 
 
4. Jongerenwerk en jeugd maatschappelijk werk zijn 2 verschillende takken van sport. 
Bent u niet bang door het schrappen van het jeugdmaatschappelijk werk, dat 
jongerenwerkers zich hierdoor minder met hun primaire taken kunnen bezighouden? 
 
Nee.  
 
[Wij hebben u ook een vraag gesteld naar de integrale kostprijs van een 



opvoedondersteuner. U geeft geen antwoord op deze vraag van de VVD. Deze 
calculatie moet u makkelijk kunnen maken, aangezien u zelf stelt een besparing van 
180.000 euro te realiseren op jaarbasis en in begin 2018 heeft op basis van een 
financiële analyse besloten de opvoedondersteuners in loondienst te nemen.]  
5. Dus als al deze gegevens / analyses voor handen zijn, waarom geeft u geen 
simpelweg geen antwoord op de vraag van de VVD? 
Wij verzoeken u onze vraag alsnog te beantwoorden en gaarne ook met een duidelijke 
onderbouwing te komen hoe u tot de genoemde 180.000 euro aan besparing komt. 
Maak zaken gewoon inzichtelijk als u dat gevraagd wordt. 
 
Op jaarbasis zouden de kosten van inhuur € 934.000 (kosten op basis van 2017) bedragen. 
Door de jeugdprofessionals in dienst te nemen zouden we € 750.000 aan kosten hebben. 
Dat zou een besparing opleveren van € 184.000. Het bedrag is afgerond naar € 180.000 op 
jaarbasis. De besparing is gerealiseerd doordat de hoge kosten die samenhingen met de 
inhuur van medewerkers bij de jeugdzorginstellingen, zijn komen te vervallen door hen zelf in 
dienst te nemen. 
 

 
 
Wanneer de oude situatie wordt gehanteerd, dus via inhuur via de jeugdzorginstellingen, 
heeft het college + 2,6 fte minder aan formatie beschikbaar voor  uitvoering van de jeugdwet. 
De loonsom voor een professional bedraagt gemiddeld € 69.000 op jaarbasis bij schaal 9. € 
180.000/€ 69.000 = 2,6 fte. 
 
6. U stelt in de recent vastgestelde begroting tenminste 135K euro aan besparingen 
door te voeren bij de LEVgroep maar dat hier ook ruimte is voor verdere 
bezuinigingen. 
Kunt u ons meenemen in uw gedachten en aangeven waar wij dat kunnen terugvinden 
in de begroting? 
 
De raad is herhaaldelijk (tijdens een B&W Info, de commissievergaderingen en de 
raadsvergaderingen) geïnformeerd op welke punten van de LEVgroep er extra bezuinigd is. 
Dit kunt u ook vinden in de stukken aangeleverd voor de B&W info van 1 november.  


